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Abstract (en)

[origin: US5086735A] The two-stroke cycle engine employing intake and exhaust valves comprises a combustion and scavenging prechamber
having substantially a shape of revolution about an axis and provided with an intake valve seat. Deflecting means or vanes are disposed inside the
intake pipe as directly as possible on the upstream side of the seat so as to urge the mass of air into the combustion chamber in the manner of a
whirl.

Abstract (fr)

Le moteur a deux temps, a distribution par soupapes d'admission et d'échappement (10, 15), comprend une préchambre de combustion et de
balayage (6) ayant sensiblement une forme de révolution autour d'un axe (Y-Y) et munie d'un siége de soupape d'admission (7). Des moyens
déflecteurs ou aubages (17) sont disposés a l'intérieur du conduit d'admission (13), aussi directement que possible en amont du siége (7), de fagon
a chasser la masse d'air a l'intérieur de la chambre de combustion (2) a la maniére d'une fronde.
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